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Abstract (en)
[origin: CA1193138A] INVENTOR. RUDOLF ROSSMANN INVENTION: CONNECTION ARRANGEMENT BETWEEN A SABOT JACKET AND
THE SA80T REAR PORTION OF A SABOT PROJECTILE Incceasingly greater requirements as concerns mechanical strength and gas tightness
ace placed upon the connection between the sabot tail or rear portion and the sabot jacket of a sabot projectile. To improve such connection the
invention provides a circumferential groove at the sabot tail or rear potion, this circumferential groove having side walls extending parallel to one
another and inclined forwardly with respect to the lengthwise axis of the projectile at an angle of about 75.degree.. The rear end of the sabot jacket
protrudes into such circumferential groove.

Abstract (de)
An die Verbindung zwischen dem Treibspiegelheck und dem Treibspiegelmantel eines Treibspiegelgeschosses werden immer höhere
Anforderungen bezüglich mechanischer Festigkeit und Gasdichte gestellt. Zur Verbesserung dieser Verbindung ist im Treibspiegelheckteil eine
Umfangsnut vorgesehen, deren Seitenwände parallel zueinander sind und die in einem Winkel von 75° nach vorne gegenüber der Geschossachse
geneigt sind. In diese Umfangsnut ragt der hintere Rand des Treibspiegelmantels hinein.
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